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OUR FACTORY

The factory is the heart of our company. It is a part of our company that we are 
especially proud of because we have come a long way from humble beginnings 
to a modern technological plant ready for all production challenges. Through the 
years we have improved the factory and with the latest investment in 2019. we 
can say with certainty that it meets the highest technological and environmental 
standards.

Four independent production lines, production capacities of 300,000 liters 
per day, digitalized system of underground and aboveground chemical tanks, 
intelligent automatic dosing system, aerosol filling line, packaging and labeling 
machine, 1200 pallet places, product research and development department 
and professional, trained staff are guarantors that we can fulfil even the most 
demanding orders.

Environment care is a prerequisite without which one cannot even think of starting 
any kind of production. Our factory and production processes respect the highest 
European environmental standards. We are proud to contribute to the creation 
of sustainable development, the only acceptable path of development.

 OUR STORY 

We started back in 2002. as a small company specializing in the production of 
car cosmetics. By improving our technical capabilities, adapting to new market 
conditions, developing, researching and building relationships with our partners 
over the years, we became a company that is ready to meet all the requirements. 
High quality products, trust gained in business relations, strong work ethic and 
willingness to learn and adopt innovations from year to year, have brought us to 
a higher level of business.

Our main advantage is modularity – the ability to quickly adapt production to 
create different types of products for various purposes.

We currently have more than 100 different products in our portfolio, ranging 
from technical aerosols, car care products, vehicle fluids, household cleaners to 
disinfectants and many others.
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POWER WASH
MAX WASH
DUO DET
HD WASH
CAR SHAMPOO WITH WAX
CAR SHAMPOO PERFUMED

ACTIVE FOAM
MAGIC FOAM
BOX WASH
BOX WASH POWDER
BOX WAX

ACTIVE FOAM
ROLLER PREWAX SHAMPOO
ROLLER DRY WAX
ROLLER SHINE WAX

ALFASOL
ANTICALC
WHEEL RIM CLEANER
BRAKE CLEANER
GLASS CLEANER
CAR INTERIOR CLEANER
DEO AUTO
FLOOR POWER
FLOOR ULTIMATE
TIRE BLACKENER
LEATHER CLEANER & CONDITIONER
INSECT REMOVER
CONCRETE/CEMENT REMOVER
ALU WASH
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POWER WASH
EN  Due to its top of the line complex components, this product can be widely used in all segments 
of the wash process. It is used for cleaning the toughest grime from bodywork, engines, wheels of 
personal and cargo vehicles, heavy machinery, grills, pavements, garden furniture, facades, floors etc. 
Removes all dirt such as: oil, grease, smog, insects, petrol, etc. The product has a high diluting ratio 
with water, regardless of water hardness. Compatible with all washing methods, including pressurised 
washing equipment, automated car washes, floor washing equipment and water recycling machines.

DE  Unser hochwertigstes Vorwaschprodukt, das aufgrund seiner komplexen Komponenten der 
Spitzenklasse in allen Segmenten des Waschprozesses weit verbreitet ist. Es wird zum Reinigen von 
härtesten Verschmutzungen von Karosserien, Motoren, Rädern von Personen- und Lastkraftwagen, 
schweren Maschinen, Grills, Bürgersteigen, Gartenmöbeln, Fassaden, Fußböden usw. verwendet. 
Entfernt alle Verschmutzungen wie: Öl, Fett, Smog, Insekten, Benzin und vieles mehr. Das Produkt 
hat ein hohes Verdünnungsverhältnis mit Wasser, unabhängig von der Wasserhärte. Kompatibel 
mit allen Waschmethoden, einschließlich Druckwaschanlagen, automatischen Autowaschanlagen, 
Bodenwaschanlagen und Wasserrecyclingmaschinen.

Packaging: 5 Kg / 12 KG / 25 KG     Dilution: 1 : 30 – 80     pH: 14,00

PRE-WASH
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PRE-WASH

MAX WASH 
EN  A concentrated professional grade product for the pre-washing of vehicles. A special formula 
enables application on all types of polish, in all weather conditions without the risk of paint
damage. Special inhibitors guarantee a safe wash in high temperatures with the preservation of even 
the most sensitive kinds of polish. The active components and moderate foaminess of this product 
eliminate dirt from the bodywork of the vehicle. Compatible with every method of washing, including 
high-pressured washers, automated car washes, floor washers and water recycling units.

DE  Ein konzentriertes, professionelles Produkt für die Vorwäsche von Fahrzeugen. Eine spezielle 
Formel ermöglicht die Anwendung auf allen Arten von Polituren bei allen Wetterbedingungen 
ohne das Risiko von Lackschäden. Spezielle Inhibitoren garantieren ein sicheres Waschen bei 
hohen Temperaturen unter Schonung selbst empfindlichster Polituren. Die aktiven Komponenten 
und die moderate Schaumbildung dieses Produkts beseitigen Schmutz von der Karosserie des 
Fahrzeugs. Kompatibel mit allen Waschmethoden, einschließlich Hochdruckreinigern, automatischen 
Autowaschanlagen, Bodenwaschmaschinen und Wasserrecyclinganlagen.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 20 – 60

pH: 14,00

PRE-WASH
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PRE-WASH

DUO DET
EN  A concentrated professional grade product for the pre-washing of vehicles. Two-component 
pre-wash detergent for all types of vehicle bodywork. Due to its top of the line complex components, 
this product can be widely used in all segments of the car wash process. Removes all dirt such as: 
oil, grease, smog, insects, petrol, etc. The product has a high diluting ratio with water, regardless of 
water hardness. Compatible with all washing methods, including pressurised washing equipment, 
automated car washes, floor washing equipment and water recycling machines.

DE  Zweikomponenten-Vorwaschmittel für alle Arten von Fahrzeugkarosserien. Aufgrund 
seiner hochwertigen komplexen Komponenten kann dieses Produkt in allen Segmenten des 
Autowaschprozesses breit eingesetzt werden. Entfernt alle Verschmutzungen wie: Öl, Fett, Smog, 
Insekten, Benzin usw. Das Produkt hat ein hohes Verdünnungsverhältnis mit Wasser, unabhängig 
von der Wasserhärte. Kompatibel mit allen Waschmethoden, einschließlich Druckwaschanlagen, 
automatischen Autowaschanlagen, Bodenwaschanlagen und Wasserrecyclingmaschinen.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 30 – 80

pH: 13,50
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PRE-WASH PRE-WASH

HD WASH 
EN  A concentrated professional grade product with a multi-functional application in car and truck 
cleaning. A special formula enables application on all types of polish, without the risk of damage. 
Special inhibitors guarantee a safe wash in high temperatures with the preservation of even the most 
sensitive surfaces. The active components of this product eliminate dirt from the bodywork of the 
vehicle. Compatible with every method of washing, including high-pressured washers, automated car 
washes, floor washers and water recycling units.

DE  Budgetfreundliches, professionelles Produkt mit multifunktionaler Anwendung in der PKW- 
und LKW-Reinigung. Die aktiven Komponenten dieses Produkts beseitigen Schmutz von der 
Fahrzeugkarosserie. Kompatibel mit allen Waschmethoden, einschließlich Hochdruckreinigern, 
automatischen Autowaschanlagen, Bodenwaschmaschinen und Wasserrecyclinganlagen.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 30 – 80

pH: 13,50
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PRE-WASH

CAR SHAMPOO WITH WAX

EN  Car shampoo with wax is a configuration of strongly adhering herbal waxes containing no 
silicone or phosphates. The self-activating components of the product thoroughly remove dirt from 
all types of vehicle bodywork.

DE  Autoshampoo mit Wachs ist eine Zusammensetzung aus stark haftenden pflanzlichen Wachsen, 
die keine Silikone oder Phosphate enthalten. Die selbstaktivierenden Bestandteile des Produkts 
entfernen gründlich Schmutz aller Art von Fahrzeugkarosserien.

Packaging: 12 L / 25 L

Dilution: 1 : 125

pH: 5,50
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PRE-WASH PRE-WASH

CAR SHAMPOO PERFUMED 
EN  A professional grade product for a thorough wash, designed for all kinds of vehicles. Optimal 
foaminess, a pleasant scent, powerful and modern active components guarantee an excellent 
external cleaning of the vehicle.

DE  Ein professionelles Produkt für eine gründliche Wäsche, das für alle Arten von Fahrzeugen 
entwickelt wurde. Optimale Schaumbildung, angenehmer Duft, sowie kraftvolle und moderne 
Wirkstoffe garantieren eine hervorragende Außenreinigung des Fahrzeugs.

Packaging: 12 L / 25 L

Dilution: 1 : 250

pH: 8,50
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ACTIVE FOAM 
EN  Active foam acts as a professional grade car wash detergent, used in all kinds of self-service, 
tunnel and portal car washes. The complex formula enables the user to select the level of pleasantly 
scented foaminess. Special components are responsible for creating rich foam that enables the 
minimal use of brushes on the bodywork of the vehicle with the maximum wash effect. The rinse 
process is facilitated by the rapid decomposition of the foam which enables a quick rinse, without 
clogging drains or creating unwanted foaming in the plumbing.

DE  Dieser Aktivschaum ist ein professionelles Autowaschmittel, das in allen Arten von Tunnel- und 
Portalautowaschanlagen verwendet wird. Die komplexe Formel ermöglicht es dem Anwender, 
den Grad der angenehm duftenden Schaumigkeit zu wählen. Spezielle Komponenten sorgen für 
einen reichhaltigen Schaum, der den minimalen Einsatz von Bürsten auf der Karosserie des Autos 
bei maximaler Waschwirkung ermöglicht. Der Spülvorgang wird durch die schnelle Zersetzung 
des Schaums erleichtert, was ein schnelles Spülen ermöglicht, ohne Abflüsse zu verstopfen oder 
unerwünschte Schaumbildung in den Leitungen zu erzeugen.

Packaging: 25 KG

Dosage per vehicle: 15 - 20 g

pH: 10,50

SELF-SERVICE CAR WASH
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SELF-SERVICE CAR WASH

MAGIC FOAM 
EN  Magic Foam is a specialized cleaning agent that is meant to easily remove dirt, grime, and other impurities 
from the external surface of any vehicle. Magic Foam is particularly developed to leave no traces of color on the 
skin or clothing. It uses a unique foam composition that clings to the surface pulling dirt and grime away for a deep 
and thorough clean. This color-changing foam product enables the user to select the level of pleasantly scented 
foaminess automobile and leaves the car looking shining and brand new. Its gentle formula is suitable for all vehicle 
types, including cars, trucks, SUVs, and motorcycles. The rinse process is facilitated by the rapid decomposition of 
the foam which enables a quick rinse, without clogging drains or creating unwanted foaming in the plumbing.

DE  Magic Foam ist ein spezielles Reinigungsmittel, mit dem sich Schmutz, Dreck und andere 
Verunreinigungen von der Außenfläche jedes Fahrzeugs entfernen lassen. Magic Foam wurde speziell 
entwickelt, um keine Farbspuren auf der Haut oder Kleidung zu hinterlassen. Es verwendet eine einzigartige 
Schaumzusammensetzung, die an der Oberfläche haftet und Schmutz und Dreck für eine tiefe und gründliche 
Reinigung wegzieht. Dieses farbverändernde Schaumprodukt ermöglicht es dem Benutzer, den Grad des 
angenehm duftenden Autoschaums zu wählen und lässt das Auto glänzend und wie neu aussehen. Die sanfte 
Formel ist für alle Fahrzeugtypen geeignet, einschließlich Pkw, Lkw, Geländewagen und Motorrädern. Der 
Spülvorgang wird durch den schnellen Zerfall des Schaums erleichtert, der ein schnelles Abspülen ermöglicht, 
ohne Abflüsse zu verstopfen oder unerwünschte Schaumbildung in den Rohrleitungen zu verursachen.

Packaging: 25 KG     Dosage per vehicle: 7 - 25 g     pH: 13,20

SELF-SERVICE CAR WASH
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BOX WASH
EN  A professional grade detergent for the thorough washing of all body work and color types, used in self-service car 
washes. The product ensures supreme washing characteristics, antistatic properties, decelerated drying and a high 
proportion of water diluting, regardless of water hardness. Perfect foaminess and pleasant scent give an enjoyable, 
quick and efficient wash, without clogging the drain. Due to a special formula, this detergent is quickly and completely 
dissolved in water. The product is efficient even in lower water temperatures, cutting the cost of the wash, while 
retaining the quality. A special additive preserves paint of the vehicle and makes it easier to wash. The product is also 
enriched with a corrosion inhibitor which, assisted by the product’s optimal foaminess, prevents oxidation of even the 
most sensitive types of polish and recycled plastic components under high temperatures. The chemical formulation 
of the product is beneficial to the technical parts of the car wash like gaskets, pumps, nozzles and cleaner liquid 
dispensers, extending service intervals and thus further cutting the maintenance costs of the equipment.

DE  Ein professionelles Waschmittel für die gründliche Reinigung aller Karosserie- und Farbtypen, welches in SB-
Autowaschanlagen verwendet wird. Das Produkt gewährleistet beste Wascheigenschaften, antistatische Eigenschaften, 
verlangsamte Trocknung und einen hohen Anteil an Wasserverdünnung, unabhängig von der Wasserhärte. Es sorgt für 
eine mühelose Reinigung aller Arten von Verunreinigungen. Perfekte Schaumbildung und ein angenehmer Duft sorgen für 
ein angenehmes, schnelles und effizientes Waschen, ohne den Abfluss zu verstopfen. Aufgrund einer speziellen Formel 
löst sich dieses Reinigungsmittel schnell und vollständig in Wasser auf. Die chemische Formel des Produkts kommt den 
technischen Teilen der Autowaschanlage wie Dichtungen, Pumpen, Düsen und Reinigungsflüssigkeitsspendern zugute, 
verlängert die Wartungsintervalle und senkt somit die Wartungskosten der Ausrüstung weiter.

Packaging: 25 KG     Dosage per vehicle: 20 - 40 ml     pH: 13,50

SELF-SERVICE CAR WASH
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SELF-SERVICE CAR WASH SELF-SERVICE CAR WASH

BOX WASH POWDER 
EN  A concentrated alkaline based product for a highly effective wash, specially developed for 
washing both passenger cars and commercial vehicles in self-service car washes. The product 
can also be used for manual and automated prewashing. Easily removes all tough organic and 
chemical stains (insects, grease stains, smog, salt, exhaust residue, mud, etc.). Pleasantly scented and 
compatible with water purifying and recycling units. Easily diluted in water, creates a rich foam that is 
rinsed easily when used properly.

DE  Ein konzentriertes Produkt auf alkalischer Basis für eine hochwirksame Wäsche, speziell entwickelt 
für das Waschen von Pkw und Nutzfahrzeugen in SB-Waschanlagen. Das Produkt kann auch für 
die manuelle und maschinelle Vorwäsche verwendet werden. Entfernt mühelos alle hartnäckigen 
organischen und chemischen Verschmutzungen (Insekten, Fettflecken, Smog, Salz, Abgasrückstände, 
Schlamm usw.). Angenehm parfümiert und kompatibel mit Wasserreinigungs- und Recyclinganlagen. 
Leicht in Wasser zu verdünnen, erzeugt einen reichhaltigen Schaum, der bei richtiger Anwendung 
leicht ausgespült werden kann.

Packaging: 20 KG

Dosage per vehicle: 0,5 - 5%

pH: 10,80



14

BOX WAX
EN  A professional grade, polymer, cationic wax with water repelling properties, appropriate for 
automated and self-service car washes. Moderate foaminess, pleasant scent, watery shine and 
bodywork protection are achieved using water, regardless of hardness, even recycled water. The 
product does not leave grease stains on glass surfaces, body work or machine brushes. This product 
is optimized to any automated car wash where the wash is not finalized manually, using a cloth.

DE  Ein professionelles, polymeres, kationisches Wachs mit wasserabweisenden Eigenschaften, 
geeignet für automatische und SB-Autowaschanlagen. Moderate Schaumbildung, angenehmer 
Duft, wässriger Glanz und Karosserieschutz werden mit Wasser unabhängig von der Härte, sogar 
mit recyceltem Wasser, erreicht. Das Produkt hinterlässt keine Fettflecken auf Glasoberflächen, 
Karosserien oder Maschinenbürsten. Dieses Produkt ist für alle automatisierten Autowaschanlagen 
optimiert, bei denen die Wäsche nicht manuell mit einem Tuch abgeschlossen wird.

Packaging: 25 L

Dosage per vehicle: 10 - 20 ml

pH: 4,50

SELF-SERVICE CAR WASH
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SELF-SERVICE CAR WASH TUNNEL-PORTAL WASH

ACTIVE FOAM 
EN  Active foam acts as a professional grade car wash detergent, used in all kinds of self-service, 
tunnel and portal car washes. The complex formula enables the user to select the level of pleasantly 
scented foaminess. Special components are responsible for creating rich foam that enables the 
minimal use of brushes on the bodywork of the vehicle with the maximum wash effect. The rinse 
process is facilitated by the rapid decomposition of the foam which enables a quick rinse, without 
clogging drains or creating unwanted foaming in the plumbing.

DE  Dieser Aktivschaum ist ein professionelles Autowaschmittel, das in allen Arten von Tunnel- und 
Portalautowaschanlagen verwendet wird. Die komplexe Formel ermöglicht es dem Anwender, 
den Grad der angenehm duftenden Schaumigkeit zu wählen. Spezielle Komponenten sorgen für 
einen reichhaltigen Schaum, der den minimalen Einsatz von Bürsten auf der Karosserie des Autos 
bei maximaler Waschwirkung ermöglicht. Der Spülvorgang wird durch die schnelle Zersetzung 
des Schaums erleichtert, was ein schnelles Spülen ermöglicht, ohne Abflüsse zu verstopfen oder 
unerwünschte Schaumbildung in den Leitungen zu erzeugen.

Packaging: 25 KG

Dosage per vehicle: 15 - 20 g

pH: 10,50
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ROLLER PREWAX SHAMPOO
EN  A professional grade detergent for washing vehicles in all types of tunnel and portal car washes. A complex formula ensures 
that the bodywork is prepared and that the water chemistry is optimal to allow the adherence and the action of the drying wax 
and the wax used to protect the bodywork and make it glossy. The formula includes special inhibitors that reduce the shampoo 
foaming effect during this phase of the wash. Active components and a low pH value neutralize incompatible chemistry of the 
pre-wash and the active foam to prepare the bodywork for the wax phase. The active components also keep the brushes soft 
and clean, extending their life span and enhancing their effectiveness. With regular and proper use, the results of the wash 
are significantly enhanced, providing an excellent drying effect, keeping the bodywork glossy and protected, while dispensing 
minimal amounts of the wax.

DE  Ein professionelles Reinigungsmittel zum Waschen von Fahrzeugen in allen Arten von Tunnel- und 
Portalwaschanlagen. Eine komplexe Formel stellt sicher, dass die Karosserie vorbereitet und die Wasserchemie 
optimal ist, um die Haftung und Wirkung des Trockenwachses zu ermöglichen, sowie das Wachs, das verwendet 
wird, um die Karosserie zu schützen und ihr Glanz zu verleihen. Die Formel enthält spezielle Inhibitoren, die den 
Schaumeffekt des Shampoos während dieser Waschphase reduzieren. Aktive Komponenten und ein niedriger 
pH-Wert neutralisieren unverträgliche Chemie der Vorwäsche und des aktiven Schaums, um die Karosserie 
auf die Wachsphase vorzubereiten. Die aktiven Komponenten halten die Bürsten auch weich und sauber, 
verlängern ihre Lebensdauer und verbessern ihre Wirksamkeit. Bei regelmäßiger und sachgemäßer Anwendung 
werden die Ergebnisse der Wäsche deutlich verbessert, wodurch ein hervorragender Trocknungseffekt erzielt 
wird, die Karosserie glänzend und geschützt bleibt und gleichzeitig nur minimale Wachsmengen abgegeben 
werden.

Packaging: 25 KG     Dosage per vehicle: 15 - 20 g     pH: >2

TUNNEL-PORTAL WASH
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TUNNEL-PORTAL WASH TUNNEL-PORTAL WASH

ROLLER DRY WAX 
EN  A professional grade product for protection and shine used in all types of tunnel and portal 
carwashes. The high-end ingredients enable a powerful water repelling effect on the body work 
of all types and colors of vehicles. The visually stunning effect of surface tension breaking of water 
facilitates and quickens the water draining process and after the carwash drying process, no white 
marks are left on the surface of the body work.

DE  Ein professionelles Produkt für Schutz und Glanz, das in allen Arten von Tunnel- und 
Portalwaschanlagen verwendet wird. Die hochwertigen Inhaltsstoffe ermöglichen eine starke 
wasserabweisende Wirkung auf die Karosserie aller Fahrzeugtypen und -farben. Der visuell 
atemberaubende Effekt der Oberflächenspannungsbrechung des Wassers erleichtert und 
beschleunigt den Wasserabfluss, und nach dem Trocknungsprozess der Autowäsche bleiben keine 
weißen Flecken auf der Oberfläche der Karosserie zurück.

Packaging: 25 L

Dosage per vehicle: 5 - 15 g

pH: 4,50
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ROLLER SHINE WAX 
EN  A professional grade product for protection and shine used in all types of tunnel and portal car 
washes. A special combination of synthetic and natural components enables long-term protection 
and powerfully revives the original paint job of the vehicle. The product does not leave grease stains 
on glass surfaces or polish, while improving the water repelling effect which facilitates the drying 
process in the final stages of the wash.

DE  Ein professionelles Produkt für Schutz und Glanz, das in allen Arten von Tunnel- und 
Portalwaschanlagen verwendet wird. Eine spezielle Kombination aus synthetischen und natürlichen 
Komponenten ermöglicht einen Langzeitschutz und belebt kraftvoll die ursprüngliche Lackierung 
des Fahrzeugs. Das Produkt hinterlässt keine Fettflecken auf Glasoberflächen oder Polituren und 
verbessert gleichzeitig die wasserabweisende Wirkung, die den Trocknungsprozess in den letzten 
Phasen der Wäsche erleichtert.

Packaging: 25 L

Dosage per vehicle: 15 - 25 g

pH: 4,50

TUNNEL-PORTAL WASH
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TUNNEL-PORTAL WASH

ALFASOL 
EN  Degreases and cleans tough grease stains from machinery, shop, and factory floors. Removes oil, 
grease and bituminous substances. A cleaning agent designed to degrease and clean tough grease 
from engine components of all types of vehicles and residual grease from factory and car shop floors. 
The product removes oils, grease and bituminous substances in cistern tanks and storage facilities.

DE  Entfettet und reinigt hartnäckige Fettflecken von Maschinen, Laden- und Fabrikböden. 
Entfernt Öl, Fett und bituminöse Substanzen. Ein Reinigungsmittel zum Entfetten und Reinigen von 
hartnäckigen Fetten von Motorkomponenten aller Fahrzeugtypen und von Fettrückständen auf 
Fabrik- und Autowerkstätten. Das Produkt entfernt Öle, Fette und bituminöse Substanzen in zisternen 
Wassertanks und Lageranlagen.

Packaging: 12 L / 25 L

Dilution: -

pH: 9,00

SPECIAL PURPOSE
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SPECIAL PURPOSE

ANTICALC 
EN  A professional grade concentrated product designed to remove tough lime scale residue. 
Efficiently removes stains created by rust and oxidation. The efficient formula of this product enables 
its application on different types of surfaces. Low to moderate degree of foaminess makes this 
product suitable for automated, as well as manual use.

DE  Ein professionelles, konzentriertes Produkt zur Entfernung hartnäckiger Kalkrückstände. 
Entfernt effizient Rost- und Oxidationsflecken. Die effiziente Formel dieses Produkts ermöglicht 
seine Anwendung auf verschiedenen Arten von Oberflächen. Aufgrund der geringen bis mäßigen 
Schaumbildung eignet sich dieses Produkt sowohl für den automatisierten als auch für den manuellen 
Gebrauch.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dosage per wash: 1 : 1 - 10

pH: 1,50
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SPECIAL PURPOSE

WHEEL RIM CLEANER   
EN  A concentrated professional grade product. Effective cleaning of all wheels, steel or alloy rims. 
Acid free and Ph balanced this product is also effective and safe for use on painted wheels. Easily 
removes all dirt and residue from braking.

DE  Ein konzentriertes professionelles Produkt. Effektive Reinigung aller Räder, Stahl- oder Alufelgen. 
Dieses säurefreie und pH-neutrale Produkt ist auch wirksam und sicher für die Verwendung auf 
lackierten Rädern. Entfernt mühelos sämtlichen Schmutz und Rückstände vom Bremsen.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 1 - 3

pH: 1,50

SPECIAL PURPOSE
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SPECIAL PURPOSE

BRAKE CLEANER 
EN  A professional packed product designed for the fast and thorough degreasing and cleaning of 
braking components, the clutch, engine parts and mechanical components. The product eliminates 
the toughest stains, grease deposits and silicone.

DE  Ein professionell verpacktes Produkt zur schnellen und gründlichen Entfettung und Reinigung von 
Bremskomponenten, Kupplung, Motorteilen und mechanischen Komponenten. Das Produkt beseitigt 
hartnäckigste Flecken, Fettablagerungen und Silikon.

Packaging: 12 L / 25 L

Dilution: -

pH: -
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SPECIAL PURPOSE

GLASS CLEANER   
EN  A concentrated professional grade product. A multipurpose product for the simple, quick and 
efficient cleaning of glass surfaces, leaving a streak free shine finish with a refreshing fragrance.

DE  Ein konzentriertes professionelles Produkt. Ein Mehrzweckprodukt für die einfache, schnelle und 
effiziente Reinigung von Glasoberflächen, das einen streifenfreien Glanz mit einem erfrischenden Duft 
hinterlässt.

Packaging: 12 L / 25 L

Dilution: 1 : 1 - 4

pH: 6,00

SPECIAL PURPOSE
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SPECIAL PURPOSE

CAR INTERIOR CLEANER 
EN  A concentrated professional grade product of wide use. Used for the deep cleaning of seats 
upholstered in textile, leather or artificial leather, carpeting and all other surfaces. This product simply 
and efficiently cleans the toughest dirt that cannot be removed using regular detergents.

DE  Ein konzentriertes, professionelles Produkt mit breitem Einsatz. Zur Tiefenreinigung von Sitzen mit 
Textil-, Leder- oder Kunstlederbezug, Teppichböden und allen anderen Oberflächen. Dieses Produkt 
reinigt einfach und effizient den hartnäckigsten Schmutz, der mit herkömmlichen Reinigungsmitteln 
nicht entfernt werden kann.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 10 - 15

pH: 12,50
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SPECIAL PURPOSE

DEO AUTO  
EN  Refreshes vehicle interiors, indoor spaces. Neutralise unpleasant odours and leaves a fresh,
long-lasting scent. Particularly efficient in neutralising cigarette smoke, environmentally friendly.

DE  Erfrischt Fahrzeuginnenräume und andere Innenräume. Neutralisiert unangenehme Gerüche 
und hinterlässt einen frischen, langanhaltenden Duft. Besonders effizient bei der Neutralisierung von 
Zigarettenrauch, umweltfreundlich.

Product scents: vanilla, strawberry, new car, ocean fresh, lavender

Packaging: 5 L / 25 L

SPECIAL PURPOSE
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SPECIAL PURPOSE

FLOOR POWER 
EN  A professional grade product for the thorough  machine washing of all types of
hard floors in industry, work-shops etc. Due to high-end, complex components,
this product eliminates even the toughest dirt. A specially concentrated formula enables a
high level of water diluting. Ensures perfect results with all degrees of water
hardness. Can also be applied manually.

DE  Ein professionelles Produkt für die gründliche maschinelle Reinigung von Hartböden aller 
Art in Industrie, Werkstätten etc. Durch hochwertige, komplexe Komponenten beseitigt dieses 
Produkt selbst härteste Verschmutzungen. Eine speziell konzentrierte Formel ermöglicht eine hohe 
Wasserverdünnung. Sorgt für perfekte Ergebnisse bei allen Wasserhärtegraden.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 100 - 200

pH: 13,50
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SPECIAL PURPOSE

FLOOR ULTIMATE  
EN  A professional grade product used for the automated washing of floors made of artificial 
materials. Quickly and efficiently dissolves and cleans tough stains, such as oil and grease from floors.
Can be used on materials such as linoleum, epoxy, polymer, laminate, etc. Ensures perfect results with 
all degrees of water hardness. Can also be applied manually.

DE  Ein professionelles Produkt zum maschinellen Waschen von Fußböden aus künstlichen Materialien. 
Löst und reinigt schnell und effizient hartnäckige Flecken wie Öl und Fett von Fußböden. Einsetzbar 
auf Materialien wie Linoleum, Epoxy, Polymer, Laminat etc. Sorgt für perfekte Ergebnisse bei allen 
Wasserhärtegraden. Kann auch manuell aufgetragen werden.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 50 - 100

pH: 13,00

SPECIAL PURPOSE
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SPECIAL PURPOSE

TIRE BLACKENER  
EN  A concentrated professional packed product that protects, maintains, revives tires and other 
rubber parts of the vehicle. Used regularly, it protects tires from environmental factors and chemical 
influences, expands the life span of tires and rubber parts, keeping them glossy and elastic.

DE  Ein konzentriertes, professionell verpacktes Produkt, das Reifen und andere Gummiteile des 
Fahrzeugs schützt, pflegt und wiederbelebt. Bei regelmäßiger Anwendung schützt es Reifen vor 
Umwelt- und chemischen Einflüssen, verlängert die Lebensdauer von Reifen und Gummiteilen und 
sorgt für anhaltenden Glanz und Elastizität.

Packaging: 12 KG / 30 KG

Dilution: 1 : 3 - 5

pH: 7,00
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SPECIAL PURPOSE

LEATHER CLEANER & CONDITIONER 
                                                            

EN  For all types of leather surfaces. Removes dirt and grime. Brings the suppleness back to your 
leather parts, refreshes surfaces and restores color radiance.

DE  Für alle Arten von Lederoberflächen. Entfernt Schmutz und Dreck und bringt die Geschmeidigkeit 
Ihrer Lederteile zurück, frischt die Oberflächen auf und stellt die Farbbrillanz wieder her.

Packaging: 5 L

Dilution: 1 : 1

SPECIAL PURPOSE
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SPECIAL PURPOSE

INSECT REMOVER 
EN  A professional grade product for simple, quick and efficient removal of even the toughest
dried-on insect residues. For best result, apply the product when the vehicle is dry, prior to washing. 
Safe to use on glass, chrome, paint and plastic surfaces of the vehicle.

DE  Ein professionelles Produkt zur einfachen, schnellen und effizienten Entfernung selbst der 
hartnäckigsten angetrockneten Insektenrückstände. Für beste Ergebnisse tragen Sie das Produkt vor 
dem Waschen auf, wenn das Fahrzeug trocken ist. Sicher in der Anwendung auf Glas-, Chrom-,
Lack- und Kunststoffoberflächen des Fahrzeugs.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 10 - 20

pH: 12,50
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SPECIAL PURPOSE

CONCRETE/CEMENT REMOVER  
EN  A concentrated professional grade product(acid) that breaks down and removes layers of 
concrete, lime, mortar from all types of surfaces. Is used for cleaning vehicles that come in contact 
with cement (mixers, diggers, construction equipment). Does not require any brushing, polishing or 
buffing.

DE  Ein konzentriertes professionelles Produkt (Säure), das Beton-, Kalk- und Mörtelschichten auflöst 
und von allen Arten von Oberflächen entfernt. Wird zum Reinigen von Fahrzeugen verwendet, die mit 
Zement in Berührung kommen (Mischer, Bagger, Baumaschinen). Erfordert kein Bürsten oder Polieren.

Packaging: 12 KG / 25 KG

Dilution: 1 : 1 - 10

pH: >1

SPECIAL PURPOSE
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SPECIAL PURPOSE

ALU WASH 
EN  A concentrated professional grade product (acid) for contactless washing and descaling of 
washable surfaces and for etching aluminum. This product is developed to remove grease, oil, dirt, 
stains and exhaust burns quickly and effectively from heavily corroded aluminum and stainless steel. 
The use of product does not require any brushing, polishing or buffing.

DE  Ein konzentriertes professionelles Produkt (Säure) zum berührungslosen Waschen und Entkalken 
von abwaschbaren Oberflächen und zum Ätzen von Aluminium. Dieses Produkt wurde entwickelt, um 
Fett, Öl, Schmutz, Flecken und Abgasbrände schnell und effektiv von stark korrodiertem Aluminium 
und Edelstahl zu entfernen. Die Verwendung des Produkts erfordert kein Bürsten oder Polieren.

Packaging: 12 L / 25 L

Dilution: 1 : 1 - 10

pH: >1
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